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БТПП
БИЗНЕС, ДАНЪЦИ, ИНОВАЦИИ
РАБОТОДАТЕЛИ, ТРИСТРАННО СЪТРУДНИЧЕСТВО
ТЕМИ В РАЗВИТИЕ

БТПП - (БРОЙ НОВИНИ: 11)

Българската търговско-промишлена палата съвместно с Посолството на Индия в София и Федерацията на
индийските експортни организации /FIEO/ организира българо-индийски бизнес форум с двустранни срещи. Д-р
Васил Тодоров, заместник-председател на БТПП, приветства бизнесмените от азиатската страна в присъствието
на Дончо Барбалов, заместник-министър на икономиката и индустрията, Н.Пр. Арун Кумар Саху,... 

Всички контролни органи да приложат правомощията си от този момент до 1 август т. г. за контрол на цените и
необосновано повишение. Това призова доц. Щерьо Ножаров, преподавател в УНСС и съветник в БТПП, в
интервю пред БНР. В предаването "Нещо повече" той обясни подробно за влизането на еврото у нас, за цените, за
кредитите, за лихвите, за институциите, които ще контролират и ще следят за спекула,... 

"В българския парламент съществува широк консенсус по приемането на еврото, но в обществото все още нещата
не стоят по този начин. Популистки сили подклаждат разделения. Всички ние в следващите месеци трябва да
положим истински усилия, за да разсеем тези страхове. Това включва адекватна информационна кампания и
мерки от страна на държавните институции." Това заяви вицепремиерът и председател на На... 

/КРОСС/ "В българския парламент съществува широк консенсус по приемането на еврото, но в обществото все още
нещата не стоят по този начин. Популистки сили подклаждат разделения. Всички ние в следващите месеци трябва
да положим истински усилия, за да разсеем тези страхове. Това включва адекватна информационна кампания и
мерки от страна на държавните институции." Това заяви вицепремиерът и председат... 

Заглавие: Индийска бизнес делегация е в България тази седмица
Дата: 04.06.2025 08:30
Медия: Българска Търговско-Промишлена Палата

Заглавие: Икономист от БТПП: През август ще е двойното обявяване на цените в лев и евро
Дата: 03.06.2025 20:15
Медия: Novinite.bg

Заглавие: БСП-ОЛ на среща с работодателите: Заедно трябва да разсеем страховете на обществото за еврото
Дата: 03.06.2025 20:48
Медия: Vratsa GUIDE

Заглавие: БСП-ОЛ на среща с работодателите: Заедно трябва да разсеем страховете на обществото за еврото
Дата: 03.06.2025 19:22
Медия: Агенция "КРОСС"

Заглавие: БСП-ОЛ на среща с работодателите: Заедно трябва да разсеем страховете на обществото за еврото
Дата: 03.06.2025 18:29
Медия: Българска телеграфна агенция

https://www.bcci.bg/news/21024
https://www.novinite.bg/articles/268818/Ikonomist-ot-BTPP-Prez-avgust-shte-e-dvojnoto-obyavyavane-na-cenite-v-lev-i-evro
https://vratsa.eu/news/17489728964050/bsp-ol-na-sreshta-s-rabotodatelite-zaedno-tryabva-da-razseem-strahovete-na-obshtestvoto-za-evroto
https://www.cross.bg/bulgariya-evroto-zayavi-1772264.html
https://www.bta.bg/bg/news/bulgaria/oficial-messages/903559-bsp-ol-na-sreshta-s-rabotodatelite-zaedno-tryabva-da-razseem-strahovete-na-obsh


"В българския парламент съществува широк консенсус по приемането на еврото, но в обществото все още нещата
не стоят по този начин. Популистки сили подклаждат разделения. Всички ние в следващите месеци трябва да
положим истински усилия, за да разсеем тези страхове. Това включва адекватна информационна кампания и
мерки от страна на държавните институции." Това заяви вицепремиерът и председател на На... 

Разделението в обществото за влизане в еврозоната се подклажда от политически сили, водени от теснопартийни
мотиви, каза Атанас ЗафировНе се очертава мрачен сценарий след приемане на еврото, а бизнесът е готов за
влизане в еврозоната. Това каза Атанас Зафиров след среща на БСП с работодатели преди конвергентния доклад
утре. Разделението в обществото за влизане в еврозоната и приемането на еврото к... 

Всички контролни органи да приложат правомощията си от този момент до 1 август т. г. контрол на цените и
необосновано повишение. Това призова доц. Щерьо Ножаров, преподавател в УНСС и съветник в БТПП, в
интервю пред БНР. В предаването "Нещо повече" той обясни подробно за влизането на еврото у нас, за цените, за
кредитите, за лихвите, за институциите, които ще контролират и ще следят за спекула, ка... 

"Нашата амбиция е България да бъде не просто износител на електроенергия, а тази енергия да създава
добавена стойност тук." Това каза министърът на енергетиката Жечо Станков, който откри дискусия на тема
"България – регионален хъб за високотехнологичен бизнес, изкуствен интелект, зелени решения и иновации",
организирана от Норвежко-българската търговска камара и Американската търговска камара в Бъ... 

В София се проведе Бизнес форум между български и индийски компании. Форумът е организиран от Българската
Търговско – Промишлена Палата, Посолството на Република Индия и Федерацията на Индийските компании за
износ. Това е първата бизнес делегация организира след пандемията от Ковид19. Събитието се проведе в
сградата на Търговско Промишлената Палата в София. Д-р Васил Тодоров, вице президент на БТП... 

7 белгийски фирми производители на свинско месо представиха своята продукция Замeстник-председателят на
БТПП д-р Васил Тодоров приветства белгийските фирми при откриването на форум, организиран от Асоциацията
на месопреработвателите в България и Белгийския офис за месо. Тодоров посочи, че включването на теми като
трансфер на технологии и иновации в рамките на двустранните срещи между фирмите е д... 

Заглавие: БСП: Не се очертава мрачен сценарий след приемане на еврото, бизнесът е готов
Дата: 03.06.2025 18:13
Медия: Breaking.bg

Заглавие: Доц. Щерьо Ножаров: Трите месеца до 1 август са по-опасни и се изисква засилен контрол
Дата: 03.06.2025 17:24
Медия: Българско национално радио

Заглавие: Министър Станков: Държавата планира значими проекти, които да осигурят достатъчно количество
сигурна и достъпна енергия
Дата: 03.06.2025 21:04
Медия: Благоевград 24

Заглавие: Българо – Индийски Бизнес Форум
Дата: 04.06.2025 13:13
Медия: Novinata.bg

Заглавие: БТПП бе домакин на b2b срещи организирани от Асоциацията на месопреработвателите у нас с
белгийски производители на свинско месо
Дата: 04.06.2025 11:31
Медия: Българска Търговско-Промишлена Палата

Заглавие: Иновации, евро и минерални води – новите възможности за бизнес в Кюстендил
Дата: 04.06.2025 12:52
Медия: Вестник Струма

https://breaking.bg/novini/bsp-ne-se-ochertava-mrachen-sczenarij-sled-priemane-na-evroto-biznesat-e-gotov/
https://bnr.bg/post/102166344/doc-shteryo-nojarov
https://www.blagoevgrad24.bg/novini/Bylgaria/Ministur-Stankov-Durzhavata-planira-znachimi-proekti-koito-da-osiguryat-dostatuchno-kolichestvo-sigurna-i-dostupna-energiya-2580036
https://novinata.bg/biznes/balgaro-indiyski-biznes-forum/
https://www.bcci.bg/news/21025
https://struma.bg/%D0%B8%D0%BD%D0%BE%D0%B2%D0%B0%D1%86%D0%B8%D0%B8-%D0%B5%D0%B2%D1%80%D0%BE-%D0%B8-%D0%BC%D0%B8%D0%BD%D0%B5%D1%80%D0%B0%D0%BB%D0%BD%D0%B8-%D0%B2%D0%BE%D0%B4%D0%B8-%D0%BD%D0%BE%D0%B2%D0%B8/


Градът ще бъде домакин на семинар за предприемачество и устойчиво развитие "Бранд Медия България" има
удоволствието да Ви покани на семинар на тема "Възможности за предприемачество в Кюстендил" на 10 юни 2025
г. в сградата на Община Кюстендил, площад "Велбъжд" 1. Събитието цели да насърчи предприемачеството в
региони, зависими от въглищата, като представи реални успешни примери за стартиращи компа... 

БИЗНЕС, ДАНЪЦИ, ИНОВАЦИИ - (БРОЙ НОВИНИ:
14)

Румен Радев и Добри Митрев подчертават, че новата валута ще повиши доверието и конкурентоспособността С
приемането на еврото България няма да остане без национална валута, а ще приеме нова – втората по важност
валута в света, използвана от над 300 милиона души. Влизането в еврозоната няма да промени нито богатството,
нито бедността на българите, а само ще осигури по-добра икономическа среда, заяви... 

Министърът откри дискусия на тема "България – регионален хъб за високотехнологичен бизнес, изкуствен
интелект, зелени решения и иновации" "Нашата амбиция е България да бъде не просто износител на
електроенергия, а тази енергия да създава добавена стойност тук." Това каза министърът на енергетиката Жечо
Станков, който откри дискусия на тема "България – регионален хъб за високотехнологичен бизнес, и... 

Днес (4 юни 2025 г.) се очаква публикуването на конвергентния доклад, изготвен от Европейската комисия (ЕК) и
Европейската централна банка (ЕЦБ). Вероятно това ще стане след края на днешното заседание на
еврокомисарите в ранния следобед. Този документ ще оцени готовността на България да се присъедини към
еврозоната – ключов етап в процеса на европейската ѝ интеграция. Докладът ще разгледа изпълнен... 

Автор: Георги Велев, 3e-news.net В навечерието на ядрената конференция на Българския атомен форум - Булатом
разговаряме с председателя на организацията Богомил Манчев. Ядрената енергетика ще продължи да бъде
ключова за развитието на икономиката в световен мащаб, защото това е базова енергия. В България пък е важно
на какъв етап е строителството на новите ядрени мощности в момента. А изкуственият и... 

Кои компании ще бъдат засегнати от митата на Тръмп, коментира финансовият анализаторВъпреки
краткосрочната нестабилност се очертават добри резултати за S&P 500. Това прогнозира Калин Георгиев,
финансов анализатор в BenchMark Finance, в предаването "В развитие" на Bloomberg TV Bulgaria. "След като
технологичните гиганти поведоха индекса S&P 500 към дъно през април, сега същите компании се о... 

Заглавие: Бизнесът: Еврото е стъпка към просперитета на България
Дата: 04.06.2025 08:13
Медия: Dunavmost

Заглавие: Министър Станков: Искаме да сме не само износител на еленергия, а тя да създава добавена
стойност
Дата: 04.06.2025 08:36
Медия: Днес+

Заглавие: България очаква конвергентния доклад за еврозоната
Дата: 04.06.2025 09:11
Медия: Мениджър

Заглавие: Богомил Манчев: България се нуждае от четири нови ядрени блока до 2051 г. за развитие на
икономиката си
Дата: 04.06.2025 08:01
Медия: Гласове

Заглавие: К. Георгиев: След краткосрочната нестабилност се очертават добри резултати за S&P 500
Дата: 03.06.2025 23:02
Медия: Инвестор.БГ

Заглавие: БАН представи 14 технологии, готови за внедряване в икономиката
Дата: 04.06.2025 09:35

https://www.dunavmost.com/novini/biznesat-evroto-e-stapka-kam-prosperiteta-na-balgariya
https://dnesplus.bg/bulgaria/ministar-stankov-iskame-da-sme-ne-samo-iznositel-na-elenergia-a-tya-da-sazdava-dobavena-stoynost_1192458
https://manager.bg/%D0%BE%D0%B1%D1%89%D0%B5%D1%81%D1%82%D0%B2%D0%BE/balgaria-ochakva-konvergentnia-doklad-za-evrozonata
https://glasove.com/intervyuta/bogomil-manchev-balgariya-se-nuzhdae-ot-chetiri-novi-yadreni-bloka-do-2051-g-za-razvitie-na-ikonomikata-si
https://www.investor.bg/a/538-pazari/414295-k-georgiev-sled-kratkosrochnata-nestabilnost-se-ochertavat-dobri-rezultati-za-sp-500
https://www.moreto.net/novini.php?n=512964&c=05


Българската академия на науките (БАН) представи успешно реализирани научно-приложни проекти и технологии,
готови за внедряване в реалната икономика, на петото издание на форума "Наука за бизнес". Форумът, което се
проведе днес в София, събра представители на научната общност и индустрията с цел да насърчи активното
сътрудничество между тях и да демонстрира реалните възможности за трансфер на техно... 

Жилищата ще станат все по-недостъпни за българина. Около тази теза се обединиха гост-лекторите в първия
панел на 4-ата годишна конференция за строителство и инвестиции, която списание "Мениджър" организира. Те
отчетоха редица фактори, които ще повлияят на цените, като сред тях изредиха привличането на чужди капитали и
ниската капиталова култура на българите. Ние не измерваме броя пари, които ще се... 

Споразумение между България и Организацията за икономическо сътрудничество и развитие (ОИСР) относно
привилегиите, имунитетите и улесненията, предоставени на организацията, подписаха на официална церемония
министърът на външните работи Георг Георгиев и генералният секретар на ОИСР Матиас Корман. Това съобщиха
от Министерството на външните работи (МВнР). Сключването му е необходимо условие за присъ... 

АРТЕКС ИНЖЕНЕРИНГ АД бе отличена с първо място в категория "Строителство и архитектура" на годишните
награди "Компания на годината". Строителната фирма получи престижния приз за своите луксозни сгради и
иновативен подход. Наградата прие лично арх. Пламен Пламенов Мирянов - изпълнителен директор на АРТЕКС.
"Отличието "Компания на годината" за нас е признание за дългогодишните усилия на компанията д... 

Европейският комисар по търговията Марош Шефчович съобщи днес, че е провел продуктивни разговори с
търговския представител на САЩ Джеймисън Гриър на фона на опитите на ЕС и САЩ да постигнат споразумение
по търговските мита, предаде Ройтерс."Имах продуктивен и конструктивен разговор с посланик Гриър в кулоарите
на министерската среща на ОИСР. Напредваме бързо в правилната посока и сме в тесен конта... 

"От вчера Националната агенция по приходите, Комисията за защита на потребителите и Комисията за защита на
конкуренцията, съобразно своите компетенции, осъществяват предварителен контрол по отношение на всички
стоки и услуги, които са в потребителската кошница и са уязвими, с оглед интересите на потребителите и на
гражданите. Този контрол ще е перманентен и ще бъде в партньорство с производителите... 

Медия: Moreto.net

Заглавие: Строителен предприемач: Цените на жилищата в България скачат заради влизането на чужди
капитали на пазара
Дата: 04.06.2025 09:29
Медия: Sofia24.bg

Заглавие: Споразумение за привилегиите, имунитетите и улесненията, предоставени на ОИСР, подписаха Георг
Георгиев и Матиас Корман
Дата: 04.06.2025 09:29
Медия: Българска телеграфна агенция

Заглавие: АРТЕКС получи престижния приз Компания на годината за своите луксозни сгради и иновативен
подход
Дата: 04.06.2025 09:04
Медия: ABCnews.bg

Заглавие: Еврокомисарят за търговията Марош Шефчович съобщи за продуктивни разговори с американския
търговски представител
Дата: 04.06.2025 12:41
Медия: Утро Русе

Заглавие: Росен Желязков: Няма да допуснем необосновано покачване на цените
Дата: 04.06.2025 13:30
Медия: BulNews.bg

Заглавие: АИКБ: България е готова за пълноправно членство в еврозоната

https://www.sofia24.bg/novini/Bylgaria/Stroitelen-predpriemach-Cenite-na-zhilishtata-v-Bulgariya-skachat-zaradi-vlizaneto-na-chuzhdi-kapitali-na-pazara-2580342
https://www.bta.bg/bg/news/bulgaria/903727-sporazumenie-za-privilegiite-imunitetite-i-ulesneniyata-predostaveni-na-oisr-
https://www.abcnews.bg/bg/news/17490170503678/arteks-poluchi-prestizhniya-priz-kompaniya-na-godinata-za-svoite-luksozni-sgradi-i-inovativen-podhod
https://utroruse.com/article/1122551/
https://www.bulnews.bg/article/487964
https://fakti.bg/biznes/684061-aikb-balgaria-e-gotova-za-palnopravno-chlenstvo-v-evrozonata


Атанас Зафиров изрази надежда срещата да допринесе за успокояване на притесненията в обществотоБългария е
готова за пълноправно членство в еврозоната от 1 януари 2026 г. Над 65% от българските компании са напълно
или частично готови за приемане на еврото като валута, но е необходима по-активна информационна кампания,
която да разсее притесненията и страховете на българското общество. Това стана яс... 

Разликата между тях и туристите в група може да достигне стотици долари, показва ново проучванеСоло
пътешествениците, използващи услугите на големите авиокомпании, плащат повече, отколкото туристите в група.
Това показват резултатите за три от водещите световни авиопревозвачи – Delta, United и American Airlines в ново
проучване, което установява, че клиентите, които пътуват сами, са таксувани знач... 

Цветелина Пенкова, евродепутат от групата на Прогресивния алианс на социалистите и демократите в
Европейския парламент, и Емил Радев, евродепутат от групата на Европейската народна партия, участваха в
предаването "Твоят ден" по Нова Нюз с ключови анализи по темата за присъединяването на България към
еврозоната. Пенкова акцентира върху значението на Конвергентния доклад и стъпките напред в този про... 

РАБОТОДАТЕЛИ, ТРИСТРАННО
СЪТРУДНИЧЕСТВО - (БРОЙ НОВИНИ: 15)

В зависимост от трудовия им стаж, обезщетенията на някои от тях може да достигнат до € 400 000Приблизително
две трети от вече съгласилите се да напуснат ще се възползват от схемата за ранно пенсиониране. Това съобщи
вчера германското издание Bild, позовавайки се на изявление на ръководството на VW пред състава на фабриката
във Волфсбург. От концерна не разкриват общия размер на плащанията, но казв... 

Все повече българи проявяват интерес за покупка на имот в чужбина. Много наши сънародници придобиват имоти
в Гърция, които използват с различна цел. А като допълним и фактът, че условията на ипотечните кредити в
последните години у нас са доста мотивиращи, това улеснява възможността за инвестиция в имот извън страната.
От Асоциация на кредитните посредници дават основни насоки, на които да обърнет... 

Българската банка за развитие (ББР) следва активно своята стратегия за осигуряване на облекчено финансиране
на нуждаещите се предприемачи в страната. В партньорство с Банката за развитие на Съвета на Европа (БРСЕ),
държавната банка предлага достъп до дългосрочен финансов ресурс на жени, които развиват собствен бизнес.
Целта на програмата е да насърчи икономическата активност сред дамите, като им ... 

Дата: 04.06.2025 12:32
Медия: Факти

Заглавие: Соло пътешествениците плащат по-солени билети за едни и същи места в самолета
Дата: 04.06.2025 13:35
Медия: Profit

Заглавие: Цветелина Пенкова: Доходите на българските граждани ще се увеличат в еврозоната
Дата: 04.06.2025 13:23
Медия: Ruse.news

Заглавие: 20 000 служители на Volkswagen са съгласни на предсрочно уволнение
Дата: 04.06.2025 09:00
Медия: КЕШ Медия

Заглавие: За покупка на имот в чужбина – кредитът от наша или чужда банка да бъде
Дата: 04.06.2025 08:02
Медия: Фокус

Заглавие: Жени предприемачи могат да се възползват от финансовата програма на ББР и БРСЕ
Дата: 04.06.2025 06:34
Медия: Paragraph21

Заглавие: Работа-мечта за младите: 4 дни по 6 часа и висока заплата

https://profit.bg/article/2025060410111331664
https://ruse.news/index.php/2025/06/04/czvetelina-penkova-dohodite-na-balgarskite-grazhdani-sthe-se-uvelichat-v-evrozonata/
https://www.cash.bg/articles/20597/20-000-sluzhiteli-na-volkswagen-sa-saglasni-na-predsrochno-uvolnenie
https://www.focus-news.net/novini/Bylgaria/Za-pokupka-na-imot-v-chuzhbina-kreditut-ot-nasha-ili-chuzhda-banka-da-bude-2580228
https://paragraph21.com/2025/06/04/%D0%B6%D0%B5%D0%BD%D0%B8-%D0%BF%D1%80%D0%B5%D0%B4%D0%BF%D1%80%D0%B8%D0%B5%D0%BC%D0%B0%D1%87%D0%B8-%D0%BC%D0%BE%D0%B3%D0%B0%D1%82-%D0%B4%D0%B0-%D1%81%D0%B5-%D0%B2%D1%8A%D0%B7%D0%BF%D0%BE%D0%BB%D0%B7/
https://kmeta.bg/%D1%80%D0%B0%D0%B1%D0%BE%D1%82%D0%B0-%D0%BC%D0%B5%D1%87%D1%82%D0%B0-%D0%B7%D0%B0-%D0%BC%D0%BB%D0%B0%D0%B4%D0%B8%D1%82%D0%B5-4-%D0%B4%D0%BD%D0%B8-%D0%BF%D0%BE-6-%D1%87%D0%B0%D1%81%D0%B0-%D0%B8-%D0%B2/


Ново изследване, реализирано от студентската медия на Нов български университет NewBlog 4U и платформата
kazva.bg, сочи, че младите хора у нас искат да работят по шест часа дневно и четири дни в седмицата. Оптималният
модел включва по-малко работни дни и по-кратка продължителност на работния процес, което ясно насочва към
приоритет на баланса между професионален живот и лично време. Студентите са ... 

Евростат отчете, че безработицата в България е рекордно ниска - едва 3,3%. Как става така тогава, че цели 600
000 българи не работят и не учат? Просто те не са сред тези, които търсят работа чрез бюрата по труда. Дали са
"обезкуражени", дали са в сивия сектор - добре е държавата да знае какво се случва с тези хора. Защото бизнесът
се оплаква, че изпитва остър глад за кадри. Но по-важното е, че гла... 

Да водите своето куче, котка, птица, влечуго или друг домашен любимец със себе си на работа всеки ден сигурно
звучи чудесно. В днешно време много компании - от малки фирми до големи корпорации, са приели подобни
правила за работа с домашни любимци. Какво представлява работното място, което е дружелюбно към
домашните любимци? Проучванията показват, че дружелюбните към домашните любимци работни мест... 

[email protected] 9 институции обменят данни, за да се създаде единен регистър Официално безработни са само
156 хил., повечето в зряла възраст и без умения Експерти от агенцията по заетостта ще търсят по домовете им
неактивните лица Правят масирани летни проверки за наети без договор, 1300 хванати да се трудят на черно Над
600 хил. българи не работят и не учат. Сред тях 112 хиляди са млади хо... 

Не бива бързо да се отказвате, но често е по-добре да започнете отново, вместо да спасявате неспасяемото
"Точният човек" е специален проект на "24 часа" за професионалния успех, растежа в кариерата, личностното
развитие, отношенията на работното място, за добрите практики на работодателите, за новини от HR сектора и
мениджмънта, за пазара на труда и свободни работни места. Имате страхотна идея и о... 

Младите българи мечтаят да бъдат фрийлансъри – да работят с лаптопа на плажа Младите българи мечтаят за
собствен бизнес или работа като фрийлансъри. Това показват данните от изследване на студентската медия на
Нов български университет и платформата kazva.bg. Проучването е проведено през април и май и обхваща 1069-
ма студенти от цялата страна. Свободното време и балансът между работа и личен живот... 

Дата: 04.06.2025 08:34
Медия: Kmeta.bg

Заглавие: Глад и жажда на пазара на труда
Дата: 04.06.2025 08:15
Медия: 24 Часа

Заглавие: Домашните любимци в офиса правят служителите по-продуктивни
Дата: 04.06.2025 08:00
Медия: Mila.bg

Заглавие: 600 хил. са "мързеливците". Държавата търси какво правят и дали не вземат пари в плик
(Инфографики)
Дата: 04.06.2025 07:59
Медия: 24 Часа

Заглавие: Упоритостта краси успеха, инатът го грози
Дата: 04.06.2025 06:44
Медия: Dotbg.bg

Заглавие: Младите българи мечтаят да бъдат фрийлансъри – да работят с лаптопа на плажа
Дата: 04.06.2025 09:33
Медия: Flashnews.bg

Заглавие: Васил Божков шокира с пенсия над 2000 лв.
Дата: 04.06.2025 09:20
Медия: Ретро.бг

https://www.24chasa.bg/mneniya/article/20639894
https://www.mila.bg/article/20596522
https://www.24chasa.bg/bulgaria/article/20640091
https://www.dotbg.bg/article/20626705
https://www.flashnews.bg/mladite-balgari-mechtayat-da-badat-frijlansari-da-rabotyat-s-laptopa-na-plazha/
https://retro.bg/obshchestvo/vasil-bozhkov-shokira-sstrong-pensiya-nad-2000-lvstrongbr-nbspbr-nbsp_38692.html


Ходел да си я взема всеки месец от пощата"Ходя и си вземам пенсията, да. Пенсията ми е много, над 2000 лева.
Вземам голяма пенсия". Това заяви подсъдимият по редица обвинения Васил Божков в онлайн интервю, което
предизвика бурни реакции сред обществото.Изказването шокира хиляди българи, особено на фона на това, че
много пенсионери в страната живеят на ръба на оцеляването с месечен доход под 600 ле... 

На форума се срещнаха 28 учебни компании от цяла България В гр. Бургас се проведе Националния младежки
бизнес форум "Изгряващи звезди" за най-добра учебна компания, организиран от Джуниър Ачийвмънт – България.
На форума се срещнаха 28 учебни компании от цяла България, извоювали това право в проведените Регионални
състезания през м. април – във Варна, София и Пловдив. Форумът се провежда ежегодно и... 

Специалностите "Медицинска сестра" и "Акушерка" от професионално направление "Здравни грижи" стават
защитени. По този начин се осигурява възможност студентите в тези специалности да бъдат освободени от
заплащане на такси в държавните висши училища. Това предвиждат изменения в Постановлениято за реда за
утвърждаване на броя на приеманите за обучение студенти и докторанти в държавните висши училища ... 

Подкрепа за всички опити за осигуряване на достойно възнаграждение и условия на труд на медицинските
специалисти заявиха от Български съюз на лекарските асистенти и фелдшерите (БСЛАФ) с писмо до медиите. От
Съюза посочват, че многократно са се обявявали за цялостна реформа в системата на здравеопазване. В този
посока са усилията ни за изготвяне на единна Стратегия за развитие на медицинските проф... 

Спестяванията на българите в левове в банките не са застрашени след приемане на еврото, те автоматично ще
бъдат превалутирани. Лихвите по кредити също не се очакват да бъдат променени, те или ще останат същите или
ще се понижат. Това каза икономистът Георги Маринов, преподавател в Икономически университет – Варна.
Според него с въвеждането на еврото подобен казус, като този с фалита на Корпоративн... 

Специалностите "Медицинска сестра" и "Акушерка" от професионално направление "Здравни грижи" стават
защитени. По този начин се осигурява възможност студентите в тези специалности да бъдат освободени от
заплащане на такси в държавните висши училища. Това предвиждат изменения в Постановлениято за реда за
утвърждаване на броя на приеманите за обучение студенти и докторанти в държавните висши училища ... 

ТЕМИ В РАЗВИТИЕ - (БРОЙ НОВИНИ: 13)

Заглавие: Учебна компания "Интелект Груп" с награда на Европейския институт за иновации и технологии
Дата: 04.06.2025 09:08
Медия: Плевен Утре

Заглавие: "Медицинска сестра" и "Акушерка" стават защитени специалности
Дата: 04.06.2025 13:36
Медия: Радио Велико Търново

Заглавие: И фелдшерите подкрепиха протестиращите медици
Дата: 04.06.2025 11:08
Медия: OFFNews

Заглавие: Икономист: С приемането на еврото няма да има сценарий КТБ
Дата: 04.06.2025 13:31
Медия: PlovdivNews.bg

Заглавие: Обучението за медицински сестри и акушерки става безплатно!
Дата: 04.06.2025 13:31
Медия: Искра.бг

Заглавие: На четиричасова среща в Рим Мелони и Макрон постигнаха разведряване на отношенията, обобщават
италиански и френски медии
Дата: 04.06.2025 08:40
Медия: ПроНюз Добрич

https://plevenutre.bg/2025/06/04/644195-uchebna_kompania_intelekt_grup_s_nagrada_na_evropeyskia_institut_za_inovatsii_i_tehnologii
http://radiovelikotarnovo.com/%D0%BC%D0%B5%D0%B4%D0%B8%D1%86%D0%B8%D0%BD%D1%81%D0%BA%D0%B0-%D1%81%D0%B5%D1%81%D1%82%D1%80%D0%B0-%D0%B8-%D0%B0%D0%BA%D1%83%D1%88%D0%B5%D1%80%D0%BA%D0%B0-%D1%81/
https://offnews.bg/zdrave/i-feldsherite-podkrepiha-protestirashtite-meditci-845466.html
https://plovdivnews.bg/bulgaria1/item/169519-ikonomist-s-priemaneto-na-evroto-nyama-da-ima-stsenariy-ktb/
https://www.iskra.bg/obuchenieto-za-meditsinski-sestri-i-akusherki-stava-bezplatno/
https://pronewsdobrich.bg/na-chetirichasova-sreshta-v-rim-meloni-i-makron-postignaha-razvedryavane-na-otnosheniyata-obobshtavat-italianski-i-frenski-medii-p609757


Водеща тема за италианските медии днес е срещата между италианския премиер Джорджа Мелони и френския
президент Еманюел Макрон в Рим вчера. Темата е сред водещите и за френските медии днес.След сърдечно
посрещане, усмивки пред камерите на фоторепортерите, продължително ръкуване, двамата лидери изслушаха
изпълнението на националните химни в церемониалния двор на двореца "Киджи" в Рим, а после се отт... 

Когато бяхме в управлението бяхме принудени да се съобразяваме с нашите партньори. Вече нямаме такива
ограничения и мерките, които сме обещавали е време да ги реализираме. Мерките за паркиране са в
правомощията на СОС. Това коментира лидерът на "Спаси София" Борис Бонев в предаването "Денят започва" по
БНТ. По думите му преди шест години "Спаси София" е предложила въвеждането на "червена зона". Бо... 

Думите са на Николай Василев - той беше вицепремиер от 2001 до 2005 г. в правителството на Симеон
Сакскобургготски, в което също така е министър на икономиката и министър на транспорта и съобщенията. След
това в Тройната коалиция е министър на държавната администрация и административната реформа (2005 –
2009). Василев коментира пред сутрешния блок на bTV, че твърденията за удвояване на цените зара... 

През 2025 г. точно такъв тласък е онова, от което се нуждаят Америка, Китай и целият свят.К огато папа Лъв XIV се
появи на лоджията на базиликата "Свети Петър" преди две седмици, той бе обгърнат от сянката на една отдавна
отминала империя. Престолът на Свети Петър е в Рим, защото по времето на Исус това е бил центърът на света;
Църквата говори езика на една цивилизация, достигнала своя връх преди ... 

На България предстои да стане пълноправен член на еврозоната – единния валутен съюз на Европа. Ето
отговорите на някои от най-важните въпроси за потребителите, бизнеса, банките – за всички български
гражданиДнешният 4 юни е ключов ден за икономическата перспектива пред страната ни. Очаква се Европейската
комисия и Европейската централна банка да представят извънредните си конвергентни доклади за г... 

Украйна се превърна в световен лидер в безпилотната война, използвайки евтини, но ефективни дронове за
възпиране на руската инвазия и унищожаване на вражеската техника, която е хиляди пъти по-скъпа. FPV дронове,
които струват около 400 долара, демонстрират невероятна ефективност при унищожаването на бронирани
превозни средства, складове и командни пунктове, пише Bloomberg.Според оценките на британ... 

Заглавие: Бонев за реформата в платеното паркиране: Очакваме подкрепа, а не леле, леле, взимаме пари от
хората, сакън
Дата: 04.06.2025 08:37
Медия: Скандал

Заглавие: Цените щели да се удвоят – ала-бала-портокала
Дата: 04.06.2025 08:32
Медия: Actualno.com

Заглавие: Newsweek: Си Дзинпин може да спаси Америка
Дата: 04.06.2025 07:55
Медия: Vesti.bg

Заглавие: "По две" или "на две": Цени, заплати, банкови сметки – какво ще се промени след приемането на
еврото
Дата: 04.06.2025 09:35
Медия: Profit

Заглавие: Bloomberg: 2,5 млн. дрона за година - Украйна изненада Русия с арсенал от БпЛА и темпове на
производство
Дата: 04.06.2025 12:44
Медия: Фокус

Заглавие: Киев: Русия усъвършенства ударните дронове "Шахед", но ние готвим прехващачи
Дата: 04.06.2025 10:41
Медия: Епицентър

https://www.skandal.bg/news/17490154723721/bonev-za-reformata-v-platenoto-parkirane-ochakvame-podkrepa-a-ne-lele-lele-vzimame-pari-ot-horata-sakan
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Украйна се нуждае от около 200 съвременни бойни самолета, за да противодейства ефикасно на въздушните и
наземните заплахи от страна на РусияРусия усъвършенства ударните дронове "Шахед", които използва за атаките
си срещу Украйна, каза високопоставен представител на украинските военновъздушни сили (ВВС). В същото време
той увери, че Киев продължава да неутрализира успешно тези безпилотни летателни ... 

Великобритания се готви да обяви днес план за доставка на 100 000 дрона на Украйна до края на настоящата
финансова година, която приключва през април 2026 г., предаде Ройтерс, цитирана от БТА.Това е десетократно
увеличение на броя на безпилотните летателни апарати, с които Обединеното кралство помага на Киев, посочва
световната агенция.Лондон отчита, че дроновете са променили начина на водене на в... 

Обединеното кралство се ангажира да предостави на Украйна 100 000 дрона до края на финансовата година през
април 2026 г., като заяви, че безпилотните летателни апарати са променили начина, по който се водят
съвременните войни, съобщи "Гардиън". Пакетът с дронове, на стойност 350 милиона лири (473 милиона долара),
е част от по-широка инициатива за военна подкрепа за Украйна на стойност 4,5 милиарда... 

Заплатите за нови служители растат по-бавно, но това все още не променя нагласите към войнатаТемата накратко
Военната икономика на Путин започва да се охлажда, като ръстът на заплатите за новоназначени е намалял в
началото на 2025 г. Усещането за финансова стабилност сред руснаците вероятно ще се запази, макар че други
данни показват, че военната икономика губи скорост. Различията в икономическо... 

Неотдавнашната среща на върха между Пекин, АСЕАН и Съвета за сътрудничество в Персийския залив показва
потенциалното бъдеще на Азия. Последната седмица на май бележи важно политическо събитие, което може да
промени геополитическия пейзаж в Азия. В Куала Лумпур, столицата на Малайзия, се проведе първата среща на
върха между Китай, Асоциацията на страните от Югоизточна Азия (АСЕАН) и Съвета за сътру... 

"Днес имаме възможността да анонсираме едно ново партньорство с Ryanair, в резултат на което разполагаме с
10- годишен, съгласуван План за развитие на Летище Пловдив, който стартира с откриването от месец октомври на
чисто нова, редовна линия от Пловдив до Милано Малпенса." Новината съобщи днес заместник-кметът по култура,
археология и туризъм Пламен Панов, който от месец януари т.г. е представите... 

Реформираме административното правораздаване и въвеждаме дигитализация, каза на брифинг в сградата на
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Министерския съвет министърът на правосъдието Георги Георгиев. Георгиев подчерта, че на заседанието днес
кабинетът е приел Законопроект за промени в Административнопроцесуалния кодекс и обясни в какво се състоят
те. "Големият проблем на българското правосъдие е бавното правосъдие. Чрез съвременни... 
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